

Referat fra styremøte 13.03.2023

Møte nr. 2023/3
Møteleder Dag Gøran Moen
Referent Tore Watterdal
Referatdato 15.03.23
Underskrift *Tore Watterdal*

Møtedato 13.03.2023
Møtested Teams
Neste møtedato
Neste møtested

| KODE | NAVN | Telefon | E-POST | DEL- TATT | DISTRIBUERT TIL | INNKALLES TIL NESTE MØTE |
|------|-------------------|-------------|--|-----------|-----------------|--------------------------|
| AH | Asgeir Haugstad | 90 98 44 72 | asgeir.haugstad@venabygd.net | X | X | X |
| DGM | Dag Gøran Moen | 90 67 42 31 | daggmoen@hotmail.com | X | X | X |
| OEP | Odd Egil Pedersen | 47 48 46 05 | oddegil_pedersen@hotmail.com | X | X | X |
| HL | Håvard Linækkern | 97 07 54 40 | haavard.linaker@venabygd.net | X | X | X |
| BPG | Bente P. Gussiås | 97 64 66 69 | bente.pladsen.gussias@wsp.com | X | X | X |
| EA | Erik Alver | 90 25 82 55 | erik@eaholding.no | X | X | X |
| TW | Tore Watterdal | 91 58 32 36 | wadal@online.no | X | X | X |

1. Utsending av fakturaer.

Vi ble enige om å sende ut fakturaer til alle bedriftene etter den tidligere utsendte modellen som nesten alle har gitt tilbakemelding på at de godtar.

2. Enighet om at vi kjører løypa over volden mellom campingen og parkeringen ved Lundes og at vi beholder grøft langs Flaksjølivegen som vi fyller med snø om vinteren.

3. Vi setter opp nytt skilt ved Flaksjølivegen der løypa fra Lundes til Granhaugen krysser. Vi setter også opp et skilt ved Rondevegen turistsenter der løypa krysser vegen.

Eventuelt: Arne Furre hadde sendt en mail der han påpekte uklarheter i vedtektene om VTSAAs årsmøte. Når vi så nærmere på dette, viser det seg at det er uoverenstemmelse mellom referat fra årsmøte holdt i 2022 og det som tidligere var vedtatt at skulle stemmes over.

Dette er bare å beklage.